

SUNUŞ

Değerli Okuyucular,

Elektronik Siyaset Bilimi Araştırmaları Dergisi'nin yirmi beşinci sayısı (Haziran 2022) ile tekrar karşınızda olmanın mutluluğunu yaşıyoruz. Burak Gümüş "İkinci Karabağ Savaşı'nın FAZ.NET Gazetesine Yansımaları" başlıklı makalesinde söz konusu gazetede İkinci Karabağ Savaşı hakkında çıkan haberleri ve söyleşileri "gündem oluşturma" ve "güdüleme" kavramları temelinde çözümlemektedir. Özgür Körpe ise yazmış olduğu makalede Japonya ve Almanya'nın savunma sanayilerinin yeniden yapılandırılmasından çıkarılması gereken derslere odaklanmaktadır. Mustafa Yıldız " Necmettin Erbakan'ın Orta Asya Politikası" konusuna eğildiği makalesinde söz konusu liderin bölgeye yönelik politikasını söylem analizi temelinde masaya yatırmaktadır. Erdem Eren ise kaleme almış olduğu makalede Turgut Özal'ın Türkistan politikasını bütün yönleriyle mercek altına almaktadırlar. Son olarak Esra Sezer "Orta Asya'da Güvenlik Sorunlarına Genel Bakış" başlıklı makalesinde söz konusu sorunları; sınır, su, etnik yapı, enerji, çevre, radikal dini akımlar ve uyuşturucu kaçakçılığı noktainazardan ele almaktadır. Bu açıklamalardan sonra sizi bu sayımızda yer alan makaleleri okumaya teşvik edebildiysek kendimiz mutlu sayacağız.

Editör

Prof. Dr. Fahri TÜRK

Editorial

Dear Readers,

We are glad to announce that the twenty fifth issue (June 2022) of Electronic Journal of Political Science Studies has just been published and it is available online. Burak Gümüş analyzes in his article on “İkinci Karabağ Savaşı’nın FAZ.NET Gazetesine Yansımaları” the news and interviews about the Second Karabakh War published in this newspaper regarding the concepts of "agenda-setting" and "priming". Özgür Körpe’s article, on the other hand, focuses on the lessons to be learned from the restructuring of the defense industries of Japan and Germany. Mustafa Yıldız concentrates in his article titled “Necmettin Erbakan’ın Orta Asya Politikası” on the Central Asia policy of this leader through discourse analysis. Erdem Eren examines all the relevant aspects of Turgut Özal's Turkestan policy in his contribution. Lastly, Esra Sezer, in her article named “Orta Asya’da Güvenlik Sorunlarına Genel Bakış” investigates border, water, ethnicity, energy, environmental issues, radical religious movements, and drug smuggling in Central Asia.

We would be very happy if this short introduction motivates you to read these articles in our latest issue.

Editor

Prof. Dr. Fahri TÜRK

Editorial

Liebe Leser_innen,

Wir freuen uns, Ihnen die nunmehr 25. Ausgabe der Elektronischen Zeitschrift für politikwissenschaftliche Studien (Juni 2022) präsentieren zu dürfen. Burak Gümüş analysiert in seinem Artikel mit dem Titel „İkinci Karabağ Savaşı'nın FAZ.NET Gazetesine Yansımaları“ den Zweiten Karabach-Krieges in der Online-Ausgabe der Frankfurter Allgemeinen Zeitung anhand der Agendasetzung- und Priming-Konzepte. Özgür Körpe zieht Lehren aus seiner vergleichenden Studie über die Restrukturierung der Verteidigungsindustrien Japans und Deutschlands heraus. Mustafa Yıldız arbeitet in seinem Artikel mit dem Titel „Necmettin Erbakan'ın Orta Asya Politikası“ die Zentralasien-Politik des besagten Politikers mithilfe der Diskursanalyse heraus. Gegenstand des Artikels von Erdem Eren ist die vielschichtige Turkestan-Politik von Turgut Özal. Esra Sezers Artikel „Orta Asya'da Güvenlik Sorunlarına Genel Bakış“ diskutiert die mannigfaltigen Sicherheitsprobleme in Zentralasien im Hinblick auf Territorial- und ethnische Konflikte, Wasser- und Energieversorgung, Umweltprobleme und religiöse Bewegungen sowie Drogenschmuggel.

Wenn wir Sie zur Lektüre der Artikel unserer aktuellen Ausgabe angeregt haben, können wir uns dann glücklich schätzen.

Herausgeber

Ihr
Prof. Dr. Fahri Türk

İÇİNDEKİLER/CONTENTS/INHALT

Derginin Künye Bilgileri	ii
Sunuş	iv
Editorial (en.)	v
Editorial (de.)	vi
Makaleler /Articles/ Artikel	
Burak GÜMÜŞ İkinci Karabağ Savaşı'nın FAZ.NET Gazetesine Yansımaları	1
Özgür KÖRPE Japonya ve Almanya Savunma Sanayilerinin Yeniden Yapılanmasından Çıkarılan Dersler	22
Mustafa YILDIZ Necmettin Erbakan'ın Orta Asya Politikası	41
Erdem EREN Turgut Özal'ın Orta Asya (Türkistan) Politikası	60
Esra SEZER Orta Asya'da Güvenlik Sorunlarına Genel Bakış	85
Kitap Tanıtımı / Book Reviews / Rezensionen	
Fahri TÜRK Büyük Güçlerin Kıskaçındaki Ülke Tacikistan, Nobel, Ankara, 2022, ISBN: 978-625-433-387-3	110
Ahmet BÜLBÜL Şansölye Angela Merkel Dönemi Almanya'nın Orta Doğu Politikası, Nobel, Ankara, 2021, ISBN:978-625-7589-52-9	112